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___________________________________________________________________________ 

 

Protokół z posiedzenia on-line Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk 

Ekonomicznych Uniwersytetu Warszawskiego  

z dn. 3 listopada 2021 r. 

 

Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 3 listopada 2021 r. zaplanowane zostało w 

formie spotkania on-line na godz. 13:15. Odbyło się ono w wyznaczonym dniu oraz 

godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła Prodziekan ds. studenckich 

dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej  przesłana została ramowa 

agenda spotkania, protokół z poprzedniego posiedzenia, sprawozdanie z przebiegu 

dyplomowania na Wydziale Nauk Ekonomicznych Uniwersytetu Warszawskiego w 

roku akademickim 2019/20, Komunikat nr 8 Prodziekana ds. studenckich/Kierownika 

Jednostki Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych Uniwersytetu Warszawskiego 

z dnia 09 czerwca 2020 r. w sprawie obron w trybie zdalnym, uchwała nr 7  Rady 

Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych Uniwersytetu Warszawskiego z dnia 15 

kwietnia 2020 r. w sprawie szczegółowych zasad procesu dyplomowania oraz 

formularz oceny pracy dyplomowej.  

Z posiedzenia Rady Dydaktycznej w dniu 3.11.2021 zostało sporządzone 

nagranie dla celów przygotowania protokołu.  

Zgody na nagranie udzielili wszyscy uczestnicy posiedzenia. 

Podczas posiedzenia nieobecni byli: 

- dr Dagmara Mycielska 

- dr Maria Ogonek 
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___________________________________________________________________________ 

Agenda posiedzenia: 

1.    Przyjęcie porządku obrad 

2.    Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

3.    Raport dotyczący procesu dyplomowania za rok akademicki 2019/2020 

4.    Dyskusja nad zmianami w programach studiów 

5.    Sprawy różne 

___________________________________________________________________________ 

Ad 1.  

Głos w sprawie przyjęcia porządku obrad oddało 15 osób. Wszystkie głosy były 

głosami za przyjęciem porządku obrad. Porządek obrad przyjęto. 

Ad 2.  

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Dydaktycznej nie zgłoszono korekt. 

Głos w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniego spotkania oddało 17 osób. 

Wszystkie głosy były głosami za przyjęciem protokołu. Protokół został przyjęty. 

Ad 3. 

Dr Peryt Kowalska przedstawiła szczegółowo raport dotyczący procesu dyplomowania 

za rok akademicki 2019/2020. Omówiła poszczególne punkty raportu. Zwróciła 

szczególną uwagę na problem rozbieżności ocen wynikających z odmiennych 

interpretacji wymagań. 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr Dominika Gadowska – dos Santos 

- dr Marcin Chlebus 

- dr hab. Agnieszka Kopańska 

- prof. dr hab. Janusz Kudła 

- dr Przemysław Kusztelak 

- dr Paweł Sakowski 

- dr Katarzyna Peryt Kowalska 

- dr hab. Leszek Wincenciak 

- dr Tomasz Gajderowicz 
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- dr Tadeusz Koźniewski 

- Julia Morow 

- dr hab. Renata Gabryelczyk 

 

Ad 4. 

W kolejnym punkcie poruszony został temat zmian w programach studiów. Dr 

Agnieszka Kopańska oraz dr Beata Rogowska Rajda przedstawiły propozycje zmian 

w programie specjalności FPiP. Zmiany te będą miały na celu uatrakcyjnienie 

specjalizacji m. in. poprzez uzyskanie akredytacji w Ministerstwie Finansów w celu 

umożliwienia absolwentom FPiP uzyskania zwolnienia z pisemnego egzaminu na 

doradcę podatkowego. Plan omówiła szczegółowo dr Rogowska Rajda.  

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr Dominika Gadowska – dos Santos 

- prof. dr hab. Janusz Kudła 

- dr Paweł Sakowski 

 

Ad 5. 

W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 

- zakup ebooków dla WNE 

-przeprowadzanie zaliczeń na zajęciach hybrydowych 

-wykonywanie pracy w czasie kwarantanny/zwolnienia lekarskiego 

-szkolenie z prowadzenia zajęć online 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

- dr Dominika Gadowska – dos Santos 

- dr Agnieszka Kopańska 

- dr Paweł Sakowski 

- dr Katarzyna Peryt Kowalska 

Na tym posiedzenie RD zostało zakończone. 

 

/Protokół sporządziła Paulina Bujalska/ 


